

[View this email in your browser](#)

From the IAW Secretary General De la Secrétaire Générale de l'AIF

INTERNATIONAL ALLIANCE OF WOMEN



ALLIANCE INTERNATIONALE DES FEMMES

International Meeting 2022
24 September 9 am to 1 pm EDT

Invitation

Français ci-dessous



Ms Åsa Regnér

Deputy Executive
Director of UN Women

Keynote Speaker

Dear IAW member,

The presidents of IAW Affiliates and Associates and the members of the IAW Extended Board are hereby cordially invited to the IAW International Meeting on 24 September, 9 am to 1 pm EDT (New York).

6-10 am PDT, 9 am-1 pm EDT (NY), 1-5 pm Togo, 2-6 pm London/West Africa, 3-7 pm CET (Berlin), 4-9 pm Athens/East Africa, 6.30-10.30 pm IST (Dehli).

By clicking on the link below you may download and save the agenda for the meeting.

Besides deciding upon a theme for the 39th IAW Congress, we are pleased to inform you that Ms Åsa Regnér, Deputy Executive Director of UN Women, will be the Keynote Speaker and address the subject of Sexual and Reproductive Health and Rights – Bodily Autonomy.

Members who do not represent an affiliate or an associate may attend as observers.

Register by email to IAW Secretary General Interim Camilla Wagner at iawsecgen@womenalliance.org with an indication of **name, email, and if you represent an organisation and/or are a member of the Extended Board**.

Warm regards,
IAW Executive Committee

Chère membre de l'AIF,

Les présidentes des organisations affiliées et associées de l'AIF et les membres du Bureau élargi de l'AIF sont cordialement invitées à la réunion internationale de l'AIF le 24 septembre, de 9h00 à 13h00 EDT (New York).

6h-10h PDT, 9h-13h EDT (NY), 13h-17h Togo, 14h-18h Londres/Afrique de l'Ouest, 15h-19h CET (Berlin), 16h-21h Athènes/Afrique de l'Est, 18h30-22h30 IST (Dehli), AEST 11 pm-2 am.

En cas d'empêchement de votre présidente ou co-présidente, elle peut envoyer une remplaçante.

En cliquant sur du lien ci-dessous, vous pouvez télécharger et enregistrer l'ordre du jour de la réunion.

Outre de la décision d'un thème pour le 39e Congrès de l'AIF, nous avons le plaisir de vous informer que Mme Åsa Regnér, Directrice exécutive adjointe d'ONU Femmes, sera la conférencière principale et abordera le sujet Santé et droits sexuels et reproductifs - Autonomie corporelle.

Les membres qui ne représentent pas organisation affiliée ou une associée peuvent assister en tant qu'observateurs.

Inscrivez-vous par courriel à la secrétaire générale par intérim de l'AIF, Camilla Wagner, à iawsecgen@womenalliance.org avec une indication de **nom, d'adresse e-mail et si vous représentez une organisation et/ou êtes membre du Bureau élargi**.

International Meeting Agenda -English

Réunion internationale l'ordre du jour -Français



Copyright © 2022 International Alliance of Women, All rights reserved.

Want to change how you receive these emails?
You can [update your preferences](#) or [unsubscribe from this list](#).

